
Město Mladá Vožice
Zápis

Z 11. zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice konaného dne 18. března 2024 v zasedací síni NIČŮ
Mladá Vožice
Přítomno - 15 členů městského zastupitelstva - viz prezenční listina
Omluveni —
Hosté -
Program:

l) Úvod a zahájení
2) Zpráva o činnosti Rady města Mladá Vožice
3) Zpráva z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice

Zpráva z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice
4) Zařazení akcí k realizaci a financování

a) Přístavba a nástavba knihovny Mladá Vožice
b) Parkoviště u čp. 379 a 380
C) Obnova vodovodu a kanalizace, komunikace ulice Plaňková, řešení uzlu na křižovatce

ulic E. K. Rosola a Plaňková
d) Modernizace silnice II/137 průtah Mladé Vožice

5) Nemovitý majetek
6) Různé, závěr

k bodu 1/
11. zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice zahájil v 16.30 hodin starosta Mgr. Jaroslav
větrovský. Konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a je usnášeníschopné. Zápis
z minulého jednání zastupitelstva byl řádně zveřejněn, ověřen a nebyla proti němu z řad zastupitelů
vznesena námitka, čímž se zápis stal platným. Ověřovateli zápisu byli zvoleni Lubomír Mrázek a Be.
Simona Chrpová Vandrovcová - 13 pro, 2 se zdrželi. Dále starosta seznámil s návrhem programu
jednání, který byl oproti původně zveřejněnému návrhu doplněn o Zprávu z jednání Kontrolního
výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice a zařazení k realizaci a financování akce Modernizace
silnice II/137 průtah Mladé Vožice - 15 pro.

k bodu 2/
Starosta Mgr. větrovský předložil zprávu o činnosti Rady města Mladá Vožice za období od 10.
zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice (45. - 55. zasedání).
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení č. 11/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 11/2024

k bodu 3/
Předseda Finančního výboru jiří Fáček seznámil přítomné se závěry jednání výboru, který se sešel 18.
3. 2024. Výbor především doporučil realizaci a financování akcí Přístavba a nástavba knihovny
Mladá Vožice, Parkoviště u Cp. 379 a 380, Obnova vodovodu a kanalizace, komunikace ulice
Plaňková, řešení uzlu na křižovatce ulic E. K. Rosola a Plaňková, Modernizace silnice II/137 průtah
Mladé Vožice, schválení rozpočtového opatření č. 2. Tedy, návrhy usnesení č. 13, 14, 15, 16, 24/2024.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 12/2024 a) - 15 pro, přijato usnesení Č. 12 a)/2024
Předseda Kontrolního výboru Libor Herna přednesl zprávu z jednání výboru ze dne 8. l. 2024, kde si
výbor zejména stanovil plán činnosti.
Hlasováno o usnesení Č. 12/2024 b) - 15 pro, přijato usnesení Č. 12 b)/2024
Bez diskuze.

k bodu 4/
Starosta přednesl návrhy k realizaci a financování akcí:

- Přístavba a nástavba knihovny Mladá Vožice - dojde k nástavbě na přístavku knihovny,
zvýší se kapacita knihovny i komfort čtenářů, akce bude podpořena dotací z MAS Krajina
srdce. Vybrán zhotovitel.

Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 13/2024 - 15 pro, přijato usnesení č. 13/2024

- Parkoviště u Cp. 379 a 380 - zřízení nových parkovacích míst v okolí bytových domů
v majetku města. Vybrán zhotovitel.



Starosta - projekt je k dispozici na stavební úřadu
Zastupitel Jaromír Dvořák - projekt byl dlouhodobě připravován, dojde ke zlepšení
stávajícího stavu

Hlasováno o usnesení Č. 14/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 14/2024

- Obnova vodovodu a kanalizace, komunikace ulice Plaňková, řešení uzlu na křižovatce
ulic E. K. Rosola a Plaňková - řešení křižovatky u Restaurace Na Růžku, následně obnova
vodovodu a kanalizace, komunikace v ulici Plaňková. Předcházet bude obnova plynovodu.
Vybrán zhotovitel.

Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 15/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 15/2024

- Modernizace silnice II/137 průtah Mladé Vožice - došlo k odtajnění nabídek, pro město
výhodná nabídka hluboko pod projekční cenou. Obnova vodovodu a kanalizace
bezvýkopovou technologií, jihočeský kraj opraví povrch komunikace.
Zastupitel Jiří Fáček - vyjádřil podporu k akci a ocenil výsledky výběrového řízení

Hlasováno o usnesení Č. 16/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 16/2024

k bodu 5/
- Žádost podali m kteří na parcele koupili v roce 2014 zděnougaráž, kterou postavili rodiče prodávající i, aniž by si pozemek pod garáží od města

odkoupili. Proto chtějí stávající vlastníci věc napravit a uvést do řádného právního stavu a
pozemek pod garáží a část vedle, kterou užívajl: odkoupit. Mají zde uloženu i vodovodní
přípojku pro jejich rd Cp. 15. Problém se stavbou vyvstal i z probi'hající revize KN M7adá
Vožice, kdy Katastrální pracoviště Tábor Eožaduje do 3 měsíců od podpisu protokolu věc
řešit. Jinak bude pozemek města zatížen ZDR = zadáním pro další řízení
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení č. 17/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 17/2024

- Jedná se ze strany Agrospolu M7adá Vožice as. vlastnící pozemek 689/31 o pozemek pod
při)'ezdovou cestou kolem hřbitovní zdi k márnici a zadnímu vjezdu na urnový háj, který
v minulosti město vyasfaltovalo. Město by jej směnilo za adekvátní pozemek - ornou půdu
v honu ,, u vrbiček" (z Mladé Vožice směrem na Noskov vpravo). Pozemek s cestou je pro
město nezbytný, pouze malá částje užívánajako orná půda).
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 18/2024 - 15 pro, přijato usnesení č. 18/2024

Starosta nejprve shrnul účel návrhů usnesení č. 19 a 20/2024 - příprava obytného souboru Sluneční
III, směna pozemků s SPÚ - nejprve záměr směny, poté schválení žádosti o směnu pozemků s SPÚ

- pro společné hlasování - 15 pro

- Jedná se o 3 pozemky ve vlastnictví státu, které by město mohlo získat směnou a doplatkem odSPÚ pro budování lokalijy pro výstavbu rodinných domů Sluneční III. Město je povinno
akceptovat pravidla státu vyplývající z příslušných zákonných předpisů.
Bez diskuze.

Hlasováno o usneseních Č. 19/ a 20/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 19 a 20/2024

- Zveřejnění záměru prodeje pozemků bylo schváleno na 10. zasedání
ZM a viselo na úřední desce od 11.1.2024 do 29.1.2024. Nyní se přistupuje k realizaci
prodeje a zároveň k realizaci koupě pozemku pod místní komunikací do
vlastnictví města.
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 21/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 21/2024

- Jedná se o vykácený lesní pozemek s perspektivními ná/e(y v sousedství lesů ve vlastnictví
města u silnice Františkov - Pacov u kr"ižovatky na pojbuky.
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 22/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 22/2024

- Starosta seznámil s předloženými nabídkami na odkup volného bytu v domě Cp. 106.
Př¢pomenu1 odstoupení nejvyššípředložené nabídky, akceptace tedy druhé nejvyšší nabídky.
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 23/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 23/2024



Starosta seznámil s návrhem rozpočtového opatření č. 2 obsahující 3 položky:
l) Úprava nájemného od Vožické majetkové s. r. o. - 1,250.000 Kč za vodovod, 1,250.000 Kč za

kanalizaci
2) Zařazení do výdajů akcí k realizaci a financování
3) Příjmy a výdaje reagující na schválené koupě a prodeje na jednání zastupitelstva
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 24/2024 - 15 pro, přijato usnesení Č. 24/2024

Starosta vyzval k podnětům zastupitele a občany:
- Zastupitel Libor Herna - ukončení smlouvy s Vladimírem Marešem na prostory kina
- Starosta - došlo k ukončení nájmu dohodou, pan Mareš prostory bude využívat pro jinou

činnost

Jednání bylo ukončeno v 17.10 hodin
V Mladé Vožici dne 18. 3. 2024

starosta Mgr. roslav větrovský tostarosta Tomáš
Ověřovatel' ápi'" "

Lubomír Mrázek ' *

Be Simona Chrpová Vand,ov,,,á

Kukla


